
Referat fra den ordinære generalforsamling 

Visens Venner i Nordsjælland (VVIN) 

Mandag d. 24. april 2023 kl. 18.30 

hos Solvejg Guldberg i Nivå 

Referent: Lone Valentin. 

Pkt. 1. Valg af dirigent: Kjeld Tuxen, som kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet. I alt deltog 10 personer. 

Pkt. 2. Formandens beretning: v/Lone Valentin, se vedhæftet. Ingen kommentarer til beretningen, 
som således blev godkendt. 

Pkt. 3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab: v/Solvejg Guldberg, som omdelte kopi af 

regnskabet til de fremmødte. Skulle nogen andre ønske kopi af regnskabet, kan det rekvireres hos 

Solvejg.  Det skal måske lige bemærkes, at kassererens arbejde fremover bliver mere og mere 

vanskeligt, da nye regler, bl.a. vedr. indberetning til Skat, hele tiden dukker op. Ellers ingen 

kommentarer til regnskabet, som således blev godkendt. 

Pkt. 4. Fastsættelse af kontingent: Det er stadig 250 kr. pr. person. 

Pkt. 5. Nyt fra VVD: v/ Solvejg, se vedhæftet.  

Pkt. 6. Indkomne forslag: Der var indkommet et forslag fra Verner Sjøholm, og efter lidt diskussion 

frem og tilbage blev følgende vedtaget: 

Tiderne for afvikling af viseaftenerne i viseåret 2023/24 vil som et forsøg blive ændret således: 

   Dørene åbnes kl. 18.00 

   Spisning indtil kl. 19.00 

   Viseaftenen begynder kl. 19.00 og slutter kl. 21.30. 
Senest efter sidste viseaften i viseåret 2023/24 evalueres ordningen. 

Pkt. 7. Valg af bestyrelse: På valg var Solvejg Guldberg, Verner Sjøholm og Kjeld Tuxen, som alle 3 
var villige til genvalg. Alle 3 blev genvalgt. 

Pkt. 8. Valg af suppleant: Hanne Wheadon blev genvalgt. 

Pkt. 9. Valg af revisor og revisorsuppleant: 

Johan Bech Pedersen blev genvalgt som revisor, og Ebbe Jørgensen blev valgt som revisorsuppleant. 

Pkt. 10. Eventuelt: 

*Lise Ravn: Hvad er reglerne for forplejning af akkompagnatører udefra til en viseaften? 

Svar: Afholdes af den aktive selv. 

* Lise: Er det nødvendigt at skulle deltage i 2 hulemøder for at blive optaget som aktivt medlem? 

Svar: Ja, det er reglerne. 

Maibrit Larsen: Efterlyste headset til de udøvende solister. Solvejg undersøger mulighed og pris med 

John Macko. 

Lise Ravn: Anbefalede ”MacLarsen” 3 mands orkester som solister til en viseaften. De kan evt. høres 
på YouTube. 

 

Sluttelig takkede dirigenten for god ro og orden, og generalforsamlingen sluttede kl. 19.40. 

26.04.2023/lv 

 


